
Monchi: Jestem tutaj, aby robić to co najlepsze dla klubu

News - ASRoma.pl

Dyrektor sportowy Giallorossich, Monchi, udzielił wywiadu dla Mediaset

przed spotkaniem z Atalantą Bergamo.

Zacznijmy od przypadku Nainggolan? Są nowe perspektywy w mercato?

- Nie, nic się nie zmienia. Podjęliśmy decyzję, zostaje z nami z takim samym

zaufaniem jak wcześniej. Zrozumiał to co się stało i jesteśmy przekonani, że Radja

będzie ważnym graczem również w rundzie rewanżowej. 

Jak odczytać moment Romy?

- Grudzień nie był dobrym miesiącem, gdzie nie kontynuowaliśmy tego, co

zrobiliśmy na początku rozgrywek. Musimy odnaleźć właściwą regularność i jest to

ważny moment.

Aleix Vidal czy Darmian na bok?

- Nie są celami na ten moment. Dziś musimy rozmawiać o ważnym meczu, jeśli

będę dziś rozmawiał o mercato, pokażę brak wiary w kadrę. Od przerwy zaczniemy

rozmawiać o mercato i innych sprawach.

Podjąłeś ważne decyzje...

- Jestem tutaj, aby podejmować decyzje dotyczące teraźniejszości i przyszłości. Jeśli

chcemy coś zmienić, trzeba podejmować trudne decyzje i niektóre również

niepopularne. Nie jestem tutaj, aby robić to czego chcą kibice i różne osoby, ale to,

co jest najlepsze dla klubu.
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